
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 481 

 

На 20 февруари 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проекти на решения относно промени в състави на ОИК. 

  Докладват: Цветозар Томов, Цветанка Георгиева, 

   Ерхан Чаушев и Красимир Ципов 

2. Проект на решение относно изменение и допълнение на 

Решение № 2940-МИ/18.01.2024 г. 

  Докладва: Севинч Солакова 

3. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

  Докладват: Йорданка Ганчева и Ерхан Чаушев и 

   Красимир Ципов 

4. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева,  

   Димитър Димитров, Севинч Солакова, Йорданка 

   Ганчева, Елка Стоянова, Силвия Стойчева,  

   Гергана Стоянова, Любомир Георгиев и Камелия 

   Нейкова 

5. Искания за изплащане възнаграждения на ОИК. 

  Докладват: Димитър Димитров, Йорданка  

   Ганчева, Елка Стоянова, Силвия Стойчева,  

   Любомир Георгиев, Красимир Ципов, Ерхан  

   Чаушев и Георги Баханов 
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ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Георги Баханов, Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева. 

 

Заседанието бе открито в 10,40 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги!  

Тринадесет членове сме в залата – имаме кворум, за 

провеждане на заседанието. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проекти на решения относно промени в състави на ОИК с 

докладчици господин Томов, госпожа Георгиева и господин Чаушев. 

2. Проект на решение относно изменение и допълнение на 

Решение № 2940-МИ/18.01.2024 г. с докладчик госпожа Солакова. 

3. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчик госпожа 

Ганчева. 

4. Доклади по административни преписки с докладчици 

колегите Войнов, Матева, Димитров, Солакова, Ганчева, Елка 

Стоянова, Стойчева, Любомир Георгиев и аз имам доклад. 

5. Искания за изплащане възнаграждения на ОИК с 

докладчици: колегите Димитров, Ганчева, Стоянова, Стойчева и 

Георгиев. 

Имате ли предложения по дневния ред? 

Господин Войнов, включвам Ви в точка пета. 

Господин Ципов отпада от точка четвърта. 

Господин Чаушев? 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Да ме включите в точка първа и точка 

трета. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Други предложения 

има ли, колеги? Няма. 

Моля да гласуваме дневния ред с направените допълнения. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

 

Започваме с точка първа: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ПРОМЕНИ В 

СЪСТАВИ НА ОИК. 

Господин Томов, заповядайте в точка едно. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

проект на решение с проектен номер 3829 относно промени в 

състава на ОИК – Разлог, област Благоевград. 

Постъпило е заявление от члена на комисията в Разлог Катя 

Димитрова Гарабийска, което ни е изпратено от ОИК – Разлог, с вх. 

№ МИ-15-189/16.02.2024 г., с което госпожата иска да бъде 

освободена от ангажиментите си към ОИК поради лични причини. 

Предлагам да вземем решение, с което да освободим като 

член на ОИК – Разлог, област Благоевград Катя Димитрова 

Гарабийска и да анулираме издаденото й удостоверение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по така направеното предложение. Няма. 

Режим на гласуване. 

 Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2986-МИ/20.02.2024 г. 
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ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, предлагам да изпратим и писмо 

до господин Бойко Борисов, председател на ПП ГЕРБ, с което да 

уведомим ръководството на партия ГЕРБ за освобождаването на 

госпожа Гарабийска и да поставим въпроса в най-кратък срок да се 

направи предложение за попълване състава на ОИК – Разлог. 

Писмото е качено във вътрешната мрежа с проектен номер 

9080 в моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

проект на решение относно промяна в състава на ОИК – Две могили, 

област Русе. 

В Централната избирателна комисия е постъпило 

предложение с вх. № МИ-10-9/19.02.2024 г. от Тодор Петков Савов, 

упълномощен представител на ПП „Възраждане“, за промяна в 

състава на ОИК – Две могили.  

Предлага се на мястото на Петър Колев Петров, член на ОИК 

да бъде назначена Илияна Петрова Колева, която е от предложения 

резервен състав на комисията. 

Към предложението са приложени: заявление от Петър 

Петров за освобождаването му като член на комисията, декларация и 

копие от дипломата за завършено висше образование на Илияна 

Колева. 

Пълномощното на упълномощеното лице се намира в 

преписката по назначаване на комисията. 

Предвид изложеното и на база правните основания предлагам 

на Централната избирателна комисия да освободи като член на ОИК 
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– Две могили, Петър Колев Петров и да анулира издаденото му 

удостоверение. 

Да назначи за член на ОИК – Две могили, Илиана Петрова 

Колева. На назначения член да се издаде удостоверение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2987-МИ/20.02.2024 г. 

Господин Чаушев, заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, в моя вътрешна папка 

може да видите проект на решение по отношение промени в състава 

на ОИК – Разград. 

Постъпило е със съответния входящ номер от госпожа Ралица 

Костова Цветанова заявление за освобождаването й като 

председател на ОИК – Разград, с мотиви „непреодолими различия 

във възгледите с общинското ръководство на ГЕРБ и незачитане на 

личността“. 

Предлагам да я освободим като председател на ОИК – 

Разград, като гласуваме проекта на решение, който е във вътрешната 

мрежа. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 
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Решението е № 2988-МИ/20.02.2024 г. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, предлагам да гласуваме 

стандартното писмо до политическата партия, за да направи тя 

предложение за заемане на освободеното място председател на ОИК 

– Разград. Писмото е до ПП ГЕРБ. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да 

гласуваме предложението. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

 

Продължаваме с точка трета от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

постъпила преписка от ОИК – Севлиево, с вх. № МИ-15-190 с 

приложена жалба срещу тяхно решение, като с индекс 1 и 2 са 

постъпили и други документи, препратени от ОИК – Севлиево, за 

пълнота на преписката  

Жалбата е от госпожа Ценка Йонкова със съответното ЕГН и 

посочен адрес в град Севлиево. Тя сочи, че оспорва Решение № 218-

МИ/14.02.2024 г. на ОИК – Севлиево, като счита същото за 

незаконосъобразно, а подадената от нея жалба със съответния 

входящ номер в ОИК – Севлиево, тоест първоначалната й жалба, 

счита за основателна и доказана, тъй като й се нарушава правото на 

глас съобразно Изборния кодекс. Сочи, че селата, които се 

управляват и попадат под едно ръководство на кмета на село 

Стоките, в частност село Валевци, община Севлиево, са лишени от 

възможността да гласуват на насрочените за 10 март 2024 г. избори 

за кмет на съответното населено място.  
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В тази връзка посочва и съдебната практика съгласно 

решение на Върховния административен съд, постановено по адм. 

дело № 12297/2023 г. 

В жалбата госпожа Йонкова коментира и твърденията си в 

първоначалната жалба, че е възможно кандидатът за кмет в 

действителност да е представил удостоверение за настоящ адрес, 

като излага, че с оглед на изложеното от нея, извършената служебна 

промяна на адресните им регистрации – нейната и на съпруга й, от 

страна на временно изпълняващия длъжността кмет на кметство 

село Стоките, както и съгласно законовите разпоредби и съдебната 

практика, тя ни моли, като вземем предвид, че според нея тя и 

съпругът й са лишени от правото им на глас, а това е нарушение 

съгласно Изборния кодекс, сочи, че са налице и други нарушения, 

които не са предмет на разглеждане от ЦИК. 

Моли, след като се разгледа случаят, да вземем решение, с 

което да бъдат допуснати да гласуват по настоящ адрес тя и 

съпругът й на 10 март 2024 г. за кмет на село Стоките, община 

Севлиево. 

Колеги, с оспореното решение е оставена без уважение 

жалбата с вх. № 328/13.02.2024 г., заведена под съответния номер в 

регистъра на жалбите и сигналите на ОИК, като неоснователна и 

недоказана в частта, касаеща нарушение на Изборния кодекс. 

Жалбата е препратена по компетентност на кмета на община 

Севлиево за отношение по поставеното в жалбата искане с молба да 

бъде уведомена Общинската избирателна комисия. 

За пълнота на доклада, както и самата Общинска избирателна 

комисия сочи в постановеното решение, с първоначалната жалба – 

макар, именувана като жалба, тя по същество представлява сигнал, с 

което е нарушено правото на глас на госпожа Йонкова и съпругът й. 

Посочено е, че през 2015 г. тя и съпругът й са регистрирани по 

настоящ адрес в село Стоките, община Севлиево, като по време на 

регистрацията – посочено е кой е бил кмет, и към настоящия момент 

същият е кандидат за кмет на селото. 
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На проведените през есента на 2024 г. общи избори са 

гласували по настоящ адрес. През последните години – от 2015 г., са 

гласували на всички видове избори в село Стоките. Сега обаче, на 

новите частични избори, които следва да се проведат, след 

решението на ВАС не могат да гласуват там, тъй като общинската 

администрация е преценила, че е налице грешка и 10 години по-

късно се променя адресната им регистрация в село Валевци, община 

Севлиево. Госпожата сочи, че реално те живеят в село Валевци, 

община Севлиево, но кметът на село Стоките отговаря и се грижи за 

жителите на село Валевци. Тя излага твърдение, че ако трябва, да се 

извърши цялостна проверка на живущите в района. 

Посочва, че в тази връзка с така извършената служебна 

промяна от страна на временно изпълняващия длъжността кмет на 

кметство Стоките, община Севлиево Галина Димова, остават с 

усещането за дискриминация. Също така навежда и твърдения, че 

има множество промени на адресни регистрации, и другият 

кандидат за кмет на село Стоките живее в село Тумбалово, община 

Севлиево, но не е регистриран в село Стоките, община Севлиево. 

Накрая в своя сигнал тя посочва и обективира искане да се 

направи проверка с цел да бъде дадена възможност да гласуват по 

настоящ адрес за кмет на село Стоките, община Севлиево в 

предстоящите избори, като изрично посочва, че към момента 

съгласно служебна промяна нямат адресна регистрация тя и 

съпругът й през последните шест месеца в съответното населено 

място в село Стоките. Посочва, че са лишени от право на глас. 

Колеги, подробно докладвах, защото в случая се касае за 

упражняване право на глас. 

След като се запознах с цялата преписка и обективираното 

искане към нас, и като съобразих цялата кореспонденция, разменена 

в Централната избирателна комисия, по повод предстоящите избори 

на 10 март – входящите писма от кмета на община Севлиево с 

поставени въпроси, становищата относно статута на кметство 

Стоките, община Севлиево, полученото становище и писмото, което 
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сме препратили от Националния статистически институт (НСИ) до 

ОИК, съответно и до кмета на община Севлиево, считам, че 

правилно и законосъобразно Общинската избирателна комисия е 

възприела, макар и оформила като решение, че жалбата, 

наименувана „сигнал“, подаден до тях, е от компетенцията на 

общинската администрация. Такива са и правилата в Изборния 

кодекс на Република България съгласно чл. 23 и следващите, и 

правилно е изпратила по компетентност сигнала – знаете, че 

избирателните списъци се съставят от общинската администрация. 

За пълнота на преписката изрично съм попитала Общинската 

избирателна комисия дали има някакви приложения към 

първоначалния сигнал, които да разгледаме. В телефонен разговор с 

тях се установи, че няма. 

Като допълнение към преписката ми беше изпратено вчера с 

вх. № към МИ-15-190/19.02.2024 г. и придружителното писмо с изх. 

номер до кмета на община Севлиево, с което им се препраща 

решението за отношение съобразно диспозитива на решението. 

Предлагам да отговорим с писмо на госпожа Йонкова, което 

се намира във вътрешната мрежа – все пак става въпрос за 

избирателно право и ние като Централна избирателна комисия 

следва да разясним на госпожа Йонкова.  

По същество не разглеждам изложените твърдения, а и 

самата сигналоподателка не оспорва пред нас регистрация на 

кандидат за кмет, който е посочен в първоначалния сигнал, а и 

видно от самите проверки, и влязлото в сила решение, кандидатите 

за кметове, регистрирани в ОИК – Севлиево, отговарят на 

изискванията на закона да бъдат кандидати. 

Предлагам ви писмо и да препратим становището, което сме 

получили в ЦИК с наш вх. № МИ-00-11/18.01.2024 г на НСИ 

относно статута на село Стоките. Същото е препратено и на кмета на 

община Севлиево и на ОИК – Севлиево, с изх. № МИ-06-

27/18.01.2024 г. като писмото до госпожа Ценка Йонкова да бъде с 
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копие до ОИК и до общинската администрация, до кмета на община 

Севлиево. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания, предложения по направения доклад. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Съжалявам, но тъй като нямах време да 

се запозная с текста на писмото, по време на гласуването видях, че 

не е предвидено искане до кмета на общината – да ни уведоми за 

действията, които ще предприеме, така че моля да подложите на 

гласуване допълване на писмото. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Ганчева, 

заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Уважаеми колеги, считам, че всеки 

колега би могъл да поиска срок за запознаване, каквато е практиката 

на Централната избирателна комисия, а не след гласуване на 

писмото, което още повече касае избирателни права, да създаваме 

усещането, че нещо не е свършено. Напротив, бях коректна в 

доклада си и казах, че Общинската избирателна комисия в 

диспозитива на решението не само е препратила по компетентност, 

но и като компетентният орган да произведе и съответните избори в 

рамките на изборния район, е поискала да бъде уведомена 

Общинската избирателна комисия, както и самото ми предложение 

за писмо е с копие и до кмета, и до Общинската избирателна 

комисия. 

Аз лично не виждам по кой ред ще допълваме вече гласувано 

писмо съобразно Правилника, затова предлагам, госпожо 

Председател, ако има ново предложение, въпреки че са приключили 
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разискванията и дебатите, да го подложите на гласуване 

самостоятелно, ако има основание за това в Правилника. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други изказвания?  

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Ако прецените, че не можем да 

допълним писмото, след като докладчикът толкова не е съгласен, аз 

предложих да се поиска информация от кмета, да информира 

Централната избирателна комисия, независимо какво е поискала 

Общинската избирателна комисия. След като вече Общинската 

избирателна комисия в решението си – в диспозитива, както каза и 

докладчикът, е указала на кмета да ги информира, защо ние 

препращаме тогава този сигнал? 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други изказвания? 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Ако може лично обяснение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: За лично обяснение, 

не сте спомената, госпожо Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Докладчикът съм аз. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, взимам отношение под 

формата на лично обяснение, въпреки че считам, че в момента 

Централната избирателна комисия е изцяло в нарушение на 

собствените си правила, още повече че целта е да осигурим правото 

на глас на всеки един български гражданин. Не виждам защо се води 

този дебат с оглед да се създава усещането, че ние нещо не правим 

и, видите ли, докладчикът не иска нещо. 

Считам, че е недопустимо да се правят разисквания и дебати, 

за да се остави усещането, че някой не си е свършил работата, след 

като вече е гласувано писмо по преписка. В никакъв случай нито 

искам като докладчик да нямаме обратна информация и затова съм 

предложила писмото и до кмета. 
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На въпроса Ви, госпожо Матева, освен че не сте се запознали 

с проекта на писмо, не сте се запознали и със самата жалба и сигнал. 

По същество се оспорва решение на Общинска избирателна 

комисия, затова и сигналът е изпратен, както са нашите указания, в 

цялост, цялата преписка в Централната избирателна комисия от 

колегите от ОИК – Севлиево. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

изказвания има ли? 

Подлагам на гласуване предложението да изискаме 

информация от кмета на общината за предприетите действия по 

решаване на случая, като в писмото посочим и изходящия номер на 

писмото, което гласувахме, по доклада на колегата Ганчева. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 8 (Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

5 (Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир 

Ципов, Севинч Солакова). 

Колеги, това предложение не събра необходимото 

мнозинство. 

Заповядайте, госпожо Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Гласувах против не защото ЦИК не 

трябва да бъде осведомявана за предприетите действия, а защото 

става дума за един въпрос, който беше поставен пред Централната 

избирателна комисия, съобразявайки се с това, че Законът за 

административно-териториалното устройство на Република 

България (ЗАТУРБ) е възложен за изпълнение на Министерския 

съвет, и като орган, който поддържа списъка на кметствата – НСИ, 

съгласувано с Министерството на регионалното развитие и 

благоустройството, поискахме справката от този компетентен орган 

и препратихме на кмета на общината становището на НСИ по 

отношение на кметството и включва ли то населените места, които 
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са част от съставното кметство съобразно решението на Общинския 

съвет за образуването му. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Чаушев, 

заповядайте в точката по жалби и сигнали. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, с вх. № МИ-10-

8/16.02.2024 г. е постъпил сигнал от представител на ПП „Български 

възход“ от град Пловдив Константин Стоянов по отношение на 

случай в село Брезово. Сигналът е за несъвместимост на избрания 

кмет на село Борец – Димитър Чучулигов, тъй като 

сигналоподателят счита, че кметът е в несъвместимост, тъй като е 

бил председател на Сдружение за напояване „Борец“ и не е 

прекратил участието си там. Иска с този сигнал да извършим 

проверка и ние да се произнесем по отношение прекратяването на 

мандата на избрания кмет на това кметство. 

Извърших служебна проверка. Този сигнал първоначално е 

бил входиран под № 114 на 28 декември 2023 г. По този сигнал 

първоначално ОИК – Брезово, със свое Решение № 146 при 

непостигнато от 2/3 мнозинство е взел решение за отхвърляне по 

отношение прекратяване на правомощията на този кмет на село 

Борец. 

Впоследствие жалбоподателят е пуснал отново сигнал на 

13 февруари 2024 г. с вх. № 118-МИ. Тук вече Общинската 

избирателна комисия е взела решение, че няма данни за 

прекратяване правомощията на Димитър Петров Чучулигов въз 

основа на представените данни и извършената от тях проверка. 

Този сигнал е преди постановяване на Решение № 147-МИ на 

ОИК – Брезово, от 16 февруари 2024 г., видно от пощенското 

клеймо. Това е случаят. 

Общинската избирателна комисия се е произнесла и е 

отхвърлила сигнала на представляващия партия „Български възход“ 

град Пловдив, поради което предлагам да напишем писмо на 

сигналоподателя до ЦИК от две изречения – не съм ги написал, но те 

са две: че съгласно ЗМСМА извън правомощията на ЦИК е да 
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разглежда сигнали и да се произнася по отношение прекратяване 

правомощията на кметове. Второто изречение – че вече ОИК се е 

произнесла със свое Решение № 147-МИ от 16 февруари, което 

подлежи на обжалване по съдебен ред съгласно закона.  

Предлагам такова писмо до сигналоподателя. Не си е посочил 

имейл, нито телефон, иначе щяхме да опитаме малко по-

експедитивно. 

Предлагам да му изпратим писмо на посочения адрес. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

 

Преминаваме към точка четвърта от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпило е 

писмо от „Информационно обслужване“ АД с вх. № МИ-00-

22/15.02.2024 г. във връзка с изтеклия Договор № 8 от 13 август 2020 

г. между Централната избирателна комисия и „Информационно 

обслужване“ АД за компютърната обработка на протоколите при 

нови и частични избори. 

С настоящото писмо „Информационно обслужване“ АД ни 

предлагат проект на нов договор за периода от 2024 г. до 2027 г., 

който е приложен към писмото. Проектът на договор е аналогичен 

на досегашния, като е включена допълнителна опция за повторно 

въвеждане на данните по решение на Централната избирателна 

комисия. 
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Прави впечатление, че цените за изпълнението на дейностите 

са завишени в сравнение с цените в досегашния договор, при това 

без да е направена финансова обосновка.  

Поради горното предлагам да изпратим писмо на 

„Информационно обслужване“ АД, с което да поискаме да ни 

предоставят финансова обосновка на предложените цени. Проектът 

на писмо е в моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по проекта, или предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

„ЕнЕрДжи Сорс“ с вх. № ЦИК-00-23-6/20.02.2024 г. във връзка с 

договора за изваждане на акумулаторните батерии. 

Уведомяват ни, че са приключили работата, но молят за 

достъп до склада на две лица за утре за довършителни дейности по 

приключване на договора. 

Предлагам да изпратим писмо до ГД „Жандармерия“, с което 

да разрешим достъп до склада на 21 февруари 2024 г. Проектът на 

писмо е в моята папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 
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ЕМИЛ ВОЙНОВ: Във връзка с насрочените нови и частични 

избори за кметове на 10 март и с оглед изискванията на чл. 57, ал. 1, 

т. 34 от Изборния кодекс предлагам да изпратим писмо до 

Министерството на електронното управление, с което да ги 

уведомим за адресите и номерата на избирателните секции, в които 

ще се произведе видеонаблюдение и видеозаснемане. Проектът на 

писмо е в моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

имате ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, докладвам ви три 

приемо-предавателни протокола. 

Първият е с вх. № МИ-00-23 и с него сме предали на 

„Информационно обслужване“ АД 20 плюс 5 резервни смарткарти 

съгласно нашето писмо, които да бъдат подготвени за избирателните 

секции с машинно гласуване на изборите на 10 март; с вх. № МИ-00-

23-1 „Информационно обслужване“ АД ни връща петте резервни 

смарткарти; а с вх. № МИ-00-24 ни връщат 20 броя смарткарти с 

издадени нови сертификати. Докладвам ги за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Матева, 

заповядайте в точка четвърта. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви писма, 

които получихме на 15 февруари от „Информационно обслужване“ 

АД във връзка с поисканите от нас справки, една от които 

предоставихме на Административен съд – София-град. Това е писмо 

с вх. № МИ-00-21/15.02.2024 г., с което ни се изпрати справка за  

разликите при изборите за кмет на Столична община на 5 ноември 
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във флашпаметите и в данните от протоколите на секционните 

избирателни комисии.  

Изпратихме тази информация на Административен съд – 

София-град, по дело № 10768, а втората справка е с вх. № МИ-00-21-

1/15.02.2024 г., с която се удостоверява, че броят на секционните 

избирателни комисии, в които е гласувано с машини на територията 

на Столична община, е бил предвиден 1577 от общия брой 1639, а с 

машини е гласувано и са предоставени от секционните избирателни 

комисии в изчислителните пунктове флашпамети за 1569 машини, 

като от всичките тези 1569 машини са изчетени флашпаметите и 

резултатите са публикувани на нашата интернет страница. 

Следващият ми доклад е докладна записка с вх. № ЦИК-09-

34/14.02.2024 г. от директора на дирекция „Администрация“, с която 

се предлага актуализиране на данните за длъжностно лице по защита 

на личните данни в Централната избирателна комисия. Посечен е и 

регламентът за защита на личните данни и че към настоящия момент 

лицето, определено да отговаря за защита на личните данни и 

посочено на интернет страницата на ЦИК, е главен юрисконсулт 

Милена Радославова, като тя е определена за такова лице с решение 

на ЦИК по Протокол № 633 от 14 май. 

Предложението е да бъде заменена госпожа Радославова със 

старши юрисконсулт Елена Хайдушка, която с решение по Протокол 

№ 476/30.01.2024 г., е преназначена на длъжност старши 

юрисконсулт от 1 февруари и съгласно длъжностната 

характеристика за старши юрисконсулт е включено служителят да 

изпълнява функциите по защита на личните данни и да действа като 

точка за контакт на ЦИК и връзка с Комисията за защита на личните 

данни. 

Колеги, когато госпожа Радославова е определена за лице за 

контакт и отговарящо за защита на личните данни, в длъжностната й 

характеристика това обстоятелство не е отразено. Аз лично мисля, 

че ние не сме възлагали специално на администрацията да бъде 

включено в длъжностната характеристика на старши юрисконсулта 
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тази дейност. Нямам спомен ЦИК в работна група да е обсъждала 

такова обстоятелство и бих предложила, ако Комисията реши, 

първо, ако искате време за запознаване, ако не, моето предложение е 

да добавим Елена Хайдушка като лице, отговарящо за личните 

данни, за да могат двете, включително и да се заместват при нужда. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по направеното предложение. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – 1 (Йорданка Ганчева). 

Колеги, прекъсвам заседанието за 30 минути. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Тринадесет 

членове сме в залата – имаме кворум. 

Господин Ципов, заповядайте с доклад в точка едно от 

дневния ред. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, в моя папка от днес с проектен 

номер 3819 ще видите проект на решение относно временна замяна 

на член на ОИК – Варна, област Варна. 

В Централната избирателна комисия е постъпило 

предложение с вх. № МИ-10-7/09.02.2024 г. от Светослав Тодоров, 

упълномощен представител на партия „Възраждане“ за временно 

заместване на Милен Димов, член на ОИК – Варна.  

Предлага се на неговото място да бъде назначена Галина 

Ясенова Асенова. 

Към предложението са приложени заявление от Милен 

Димов за временното му освобождаване и съответните документи, 
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необходими по Изборния кодекс, както и копие от дипломата за 

завършено образование на Галина Ясенова Асенова и пълномощно. 

На съответните основания от Изборния кодекс ви предлагам 

да вземем следното 

„РЕШЕНИЕ: 

Назначава за член на ОИК – Варна, област Варна Галина 

Ясенова Асенова със съответното ЕГН на мястото на Милен Димов 

със съответното ЕГН за времето от 20 февруари до 31.03.2024 г. 

На назначения член да се издаде удостоверение.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на решение има ли изказване? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Решението е № 2989-МИ/20.02.2024 г. 

Продължаваме с точка трета от дневния ред. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: С вх. № МИ-15-183/16.02.2024 г. е 

постъпило от ОИК – Варна, оспорване на Решение № 

297/13.02.2024 г. на ОИК – Варна. Това решение е по повод сигнал 

със съответния входящ номер от 11 февруари от Радио и Телевизия 

„Истина и Свобода“ – търсим истината, защитаваме свободата.  

ОИК – Варна, е разгледала сигнала, подаден от Радио и 

Телевизия „Истина и Свобода“ чрез Александър Иванов относно 

съвместимост на Деян Иванов като зам.-кмет на община Варна и се е 

произнесла с горепосоченото решение. 

В същото решение ОИК – Варна, се позовава на чл. 39, ал. 1 

от ЗМСМА, съгласно което зам.-кметовете се назначават от кмета на 

общината в съответствие с одобрената численост и структура на 

общинската администрация и разглеждането на евентуални техни 
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нарушения от ОИК би било недопустимо извън компетентността на 

Общинската избирателни комисия. 

Поради тези причини и на съответните основания от 

Изборния кодекс ОИК е оставила без разглеждане сигнала. 

Колеги, предлагам ви следната мотивна част: след като се 

запозна с преписката Централната избирателна комисия констатира, 

че решението е правилно и законосъобразно, тъй като съгласно 

ЗМСМА компетентният орган е кметът на общината и при наличие 

на сигнали за несъвместимост на зам.-кметове действията следва да 

се преценяват от негова страна. 

Предвид изложеното ви предлагам Централната избирателна 

комисия да вземе решение, с което да отхвърли като неоснователно 

оспорването от Радио и Телевизия „Истина и Свобода“ чрез 

Александър Иванов и да потвърди Решение № 297/13.02.2024 г. на 

ОИК – Варна. 

Колеги, предлагам ви промяна в диспозитива: вместо да 

отхвърлим като неоснователна жалбата, да я оставим без 

разглеждане, тъй като такава е и мотивната част на проекта на 

решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания по проекта на решение? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Решението е № 2990-МИ/20.02.2024 г. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: С вх. № МИ-22-20/19.02.2024 г. е 

постъпил сигнал от Крум Маринов, общински съветник в Общински 

съвет Бобошево относно груби нарушения в деловодната система на 

Община Бобошево с цел заобикаляне на разпоредбите на чл. 41, ал. 3 
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от ЗМСМА, както и несъвместимост съгласно Закона за заемане на 

длъжността на кмет. 

В сигнала се излагат твърдения относно кмета на общината, 

който към 12 декември 2023 г. не е заличен от Търговския регистър, 

и в определения от закона 30-дневен срок продължава да бъде 

вписан като търговец по смисъла на Търговския закон. Сочи се и 

промяна в деловодната система на Община Бобошево като 

обстоятелство, възпрепятстващо отразяването на промяната в датата 

и се иска проверка как Общинската избирателна комисия е 

разгледала подадения сигнал.  

От извършената справка на интернет страницата на ОИК – 

Бобошево, е видно, че сигналът е заведен в електронния публичен 

регистър на ОИК – Бобошево на датата, на която е получен, а 

именно 24 януари. Публикувани са и протоколите от заседанията на 

Общинската избирателна комисия съответно на 26 януари и на 

15 февруари ведно с приетите протоколни решения по подадения 

сигнал. Насрочено е заседание на ОИК за 21 февруари тази година. 

Колеги, независимо от това, предлагам полученият сигнал да 

бъде изпратен до ОИК – Бобошево, за предприемане на действия по 

компетентност, като подателят на сигнала бъде уведомен за това. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Колеги, преминаваме към точка четвърта от дневния ред. 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, в моя папка има подпапка, 

която се нарича „резюме за киберсигурност и устойчивост“. Това е 

писмо, в което се съдържа проект на обновена версия на Директива 
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№ 2555/ЕК, по-точно се отнася до чл. 14. Извадих го, няма нищо, 

което директно да се отнася до избори. 

Предлагам, тъй като има Агенция по киберсигурност, самата 

Европейска комисия е ангажирана, да препратим текста до 

„Информационно обслужване“ АД, които така или иначе се 

занимават с проблема и се явяват интегратор. Има такова писмо с 

проектен номер 9072. В него ще добавя само едно изречение, което 

се отнася до проект, тъй като ние не им изпращаме версия. 

С вх. № ЦИК-07-100-6 сме получили от Европейската мрежа 

напомняне за срещата на 21, която няколко пъти съм докладвал. 

Описано е как да се участва в хибридния формат, как да се влезе, как 

да се регистрира и така нататък.  

Имаме и две писма с вх. №№ ЦИК-07-100-8/102.2024 г. и 

ЦИК-07-100-7/16.02.2024 г., с които ни напомнят, че не сме се 

регистрирали – за сведение ги докладвам. 

В подпапката „криптоинструмент“ има едно запитване, което 

ще докладвам на следващото заседание, тъй като ние сме една от 

десетте страни, които не са отговорили на предишно писмо. Когато 

подготвя проект на отговор, ще ви го докладвам.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Ганчева, 

заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви постъпило 

писмо с вх. № НС-04-02-299-1/16.02.2024 г. с поставени въпроси във 

връзка с извършваща се проверка по преписка със съответния 

входящ номер по описа на СДВР по съответната прокурорска 

преписка по описа на Софийска районна прокуратура, образувана 

въз основа на наш сигнал до Софийска районна прокуратура със 

съответния изходящ номер от 6 юли 2023 г. и материали към него, 

първоначално изпратен към Районна прокуратура – Разград. 

Съобразно нуждите на проверката ни изискват допълнителна 

информация и ние им отговаряме.  

Проектът на писмо е във вътрешната мрежа като проект на 

отговор на входящото писмо, че няма други сигнали, които да са 
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постъпвали в Централната избирателна комисия, за изборни 

нарушения в конкретната избирателна секция, както и че сме 

предоставили информация с наш изходящ номер, който е цитиран в 

писмото. 

Предлагам да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, във връзка с писмото, 

което изпратихме до Министерството на електронното управление, 

за избирателните секции, в които ще има видеонаблюдение на 

новите и частичните избори на 10 март, и на основание т. 1 от 

Решение № 2601-МИ на ЦИК, предлагам да вземем решение 

адресите и номерата на избирателните секции да се публикуват на 

интернет страницата на Централната избирателна комисия и 

общинските избирателни комисии. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения, или изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви за запознаване 

преписка с вх. № ЦИК-09-37 – докладна записка, за изготвени 
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документи за възлагане на обществена поръчка с предмет: 

„Предоставяне на преводачески услуги за нуждите на Централната 

избирателна комисия“. 

Към докладната записка е представена и финансова 

обосновка за определяне на максимално прогнозна стойност със 

справка за извършване от предходни периоди преводи за нуждите на 

Централната избирателна комисия, както и проект на решение за 

възлагане на обществена поръчка и приложенията – документация за 

процедурата (събиране на оферти с обява за възлагане на тази 

обществена поръчка). Документите се намират в моя папка от 

днешна дата.  

Моля да се запознаете с тях и в по-късната част на 

заседанието да го обсъдим и евентуално да гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожа Елка 

Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, в папката ми моля да погледнете 

проект на писмо по отговор на запитване от Окръжна прокуратура – 

Търговище, с проектен номер 9081 и е в отговор на вх. № МИ-09-9. 

Като се запознаете с писмото, ако нямате бележки, да го 

подложим на гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Докладвам ви преписка с вх. № МИ-09-

16 – постановление за прекратяване на наказателно производство, с 

което разследващият орган прекратява производството поради липса 

на виновно поведение. В тази връзка ви предлагам, тъй като считам, 



25 

че не са налице основания за оспорването му, да не бъде обжалвано 

и да бъде оставено без разглеждане.  

Това е предложението ми по вх. № МИ-09-17. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, в тази 

точка ви докладвам писма с вх. №№ МИ-06-181/16.02.2024 г. от 

община Тервел; МИ-06-181-1/16.02.2024 г. от община Антон; МИ-

06-181-2/19.02.2024 г. от община Гулянци; МИ-06-181-

3/19.02.2024 г. от община Козлодуй; МИ-06-181-4/19.02.2024 г. от 

община Симитли; МИ-06-181-5/19.02.2024 г. от община Две могили; 

МИ-06-181-6/19.02.2024 г. от община Елена; МИ-06-181-

7/19.02.2024 г. от община Николаево и с вх. № МИ-06-181-

8/19.02.2024 г. от община Ботевград. 

Колеги, тези писма са в отговор на наше изходящо писмо с 

изх. № МИ-06-179/16.02.2024 г., което беше изпратено до кметовете 

на общини и до общинските избирателни комисии, във връзка с 

изплащането на средства за възнаграждения на ОИК с мандат 2023 г. 

– 2027 г., за проведени заседания и дежурства. С това писмо 

изискахме в 5-дневен срок от получаването му общинските 

администрации да предоставят банкова сметка на общината, по 

която да се превеждат средствата за възнаграждения, така че с 

получените писма, които ви докладвах, са ни предоставени 

банковите сметки от тези общини. 

В тази връзка, тъй като очакваме да получим писма от всички 

265 общини, ви предлагам да вземем протоколно решение, с което 

да определим ред за движение на тази кореспонденция, от 

деловодството тези писма да се предоставят на счетоводството за 

обобщаване, като в ЦИК ще се предостави обобщена информация за 

предоставените банкови сметки от всички общини. 

В този смисъл ви предлагам да вземем протоколно решение. 

Има ли други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 
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Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Следващият ми доклад е с вх. № ЦИК-09-38/16.02.2024 г. 

Постъпила е докладна записка от администрацията относно 

упълномощаване на служители от звено „финансово-счетоводна и 

стопанска дейност“ за подаване на документи по електронен път и 

ползване на електронните административни услуги, предоставени от 

Националната агенция за приходите. 

Става въпрос за уведомление за подаване на документи по 

електронен път и ползване на електронните услуги на НАП с 

електронен подпис на упълномощено лице.  

Служебната комуникация по електронен път е свързана с 

представяне и получаване на изискуеми документи и информация, в 

това число за подаване на Декларация № 1 и Справка по чл. 73 от 

Закона за данъците върху доходите на физически лица. 

Уведомленията са необходими за главния счетоводител Галина 

Лангочева и счетоводител-касиер Жасмина Пеовска. 

Колеги, доколкото съм получила информация от 

счетоводството, има промяна в електронната форма на тези 

уведомления, тъй като досега имаше упълномощаване и е 

необходимо отново такова, за да може да се подават своевременно 

данните за всички лица, които работят в Централната избирателна 

комисия. 

Предлагам ви да вземем решение, с което Галина Лангочева и 

Жасмина Пеовска да бъдат упълномощени да имат достъп за пренос 

на електронни документи чрез web-базирано приложение за 

подаване на документи и ползване на електронни услуги, 

предоставени от НАП с електронен подпис на упълномощено лице 

да подава и получава документи към и от Националната агенция за 

приходите. Имали сме такова упълномощаване през 2023 г. 

Има ли изказвания и предложения? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието. 

Ще продължим в 14,00 ч. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Десет членове 

сме в залата – имаме кворум. 

По дневния ред има ли предложения? Няма. 

 

Продължаваме с доклади в точка пета: 

ИЗПЛАЩАНЕ НА ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА ОИК. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

искане за изплащане на възнаграждение, постъпило в Централната 

избирателна комисия с вх. № МИ-27-65/12.02.2024 г. от ОИК – 

Варна. 

Искането е за изплащане на възнаграждение за проведено 

заседание на 29 януари 2024 г., на което са присъствали председател, 

трима зам.-председатели, секретар и 17 членове; за заседание, 

проведено на 2 февруари 2024 г., на което са присъствали 

председател, четирима зам.-председатели, секретар и 21 членове и за 

заседание, проведено на 8 февруари 2024 г., на което са присъствали 

председател, трима зам.-председатели, секретар и 18 членове. 

Общата сума ведно с осигурителните вноски е на стойност 

4 934,30 лв. 

Преписката е комплектувана съобразно нашите изисквания с 

доказателства за основанията за провеждане на заседанията, 
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приетите решения и е минала финансов контрол с положително 

становище, а именно мнение за законосъобразност относно поемане 

на задължението в размера, който ви докладват. 

Предлагам с протоколно решение да одобрим съобразно 

доклада ми изплащането на исканото възнаграждение от ОИК – 

Варна. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви искане за 

изплащане на възнаграждения, постъпило от ОИК – Варна, с вх. № 

МИ-27-60/08.02.2024 г., като искането е за изплащане на 

възнаграждение за проведено заседание на 18 януари 2024 г., на 

което са присъствали председател, двама зам.-председатели, 

секретар и 15 членове и на 26 януари 2024 г. е проведено заседание, 

на което са присъствали председател, трима зам.-председатели, 

секретар и 16 членове. 

Общата сума ведно с осигурителните вноски е на стойност 

2746,45 лв. Преписката е комплектувана съобразно наше изискване и 

на закона. Приложени са доказателства за проведените заседания и 

основанието за тях. Наличен е контролен лист с мнение за 

законосъобразност за поемане на задължение на стойност 

2746,45 лв. 

Предлагам с протоколно решение съобразно доклада ми да 

одобрим изплащането на възнаграждение на ОИК – Варна. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по това предложение? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, искам да ви докладвам 

постъпило от ОИК – Бургас, искане за изплащане на възнаграждения 

за дадени дежурства и проведени заседания.  

Общата сума ведно с осигуровките възлиза на 4142,95 лв. 

Приложена е подробна справка за проведените заседания и дадените 

дежурства на ОИК – Бургас. Предоставени са необходимите 

документи, в това число графици, протоколи от заседания, решения 

и всичко останало. 

Към преписката са налични счетоводна справка и контролен 

лист относно извършен предварителен контрол за 

законосъобразност на поетото задължение, поради което ви 

предлагам сумата от 4142,95 лв. да бъде одобрена за изплащане за 

дежурства и заседания на ОИК – Бургас. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: С вх. № МИ-27-206/06.02.2024 г. е 

постъпила преписка от ОИК – Раднево, за изплащане на 

възнаграждения на членове на ОИК за дадени 6 дежурства на 17-и, 

23-и, 24-и, 28-и и 29 ноември 2023 г. – за ОИК – Раднево, става 

въпрос. 
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Тези искания за изплащане на дежурства фигурираха в 

първоначалната преписка на Общинската избирателна комисия, ако 

си спомняте, те не съдържаха обаче приложени доказателства за 

извършената работа по време на тези дежурства. 

Колегите сега са комплектували преписката в цялост, поради 

което следва да бъдат изплатени възнагражденията, които заедно с 

осигурителните вноски са на стойност 917,70 лв. 

Предлагам да одобрим тази сума за ОИК – Раднево. Към 

преписката е приложен и контролен лист за законосъобразност на 

исканите възнаграждения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Постъпило е искане за изплащане на 

възнаграждения от ОИК – Етрополе, за проведено заседание на 

15 януари 2024 г., на което ОИК е приела решение за предсрочно 

прекратяване пълномощията на общински съветник и обявяване за 

избран следващия в листата на съответната партия. 

Приложени са всички необходими документи, контролен 

лист и счетоводна справка за размера на исканите възнаграждения, 

които заедно с осигурителните вноски, са на стойност 578,55 лв. 

Моля да одобрим изплащането на сумата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 
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Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, с вх. № МИ-24-

56/06.02.2024 г. е постъпило искане за изплащане на възнаграждение 

на членовете на ОИК – Разлог, за проведени две заседания и дадени 

14 дежурства. 

Има опис за всяко едно от дежурствата какво е извършвано. 

Този голям брой дежурства се дължи на това, че са обсъждани или 

приети пет Акта за установяване на нарушения и с тях вървят 

връчвания, първо, в комисията, след това по месторабота. 

Общата сума, за която имаме счетоводна справка и контролен 

лист е на стойност 4209,45 лв. с ДДС. 

Направих преглед – документирани са заседанията и 

дежурствата на конкретните дати. 

Предлагам да одобрим изплащането на исканата сума от ОИК 

– Разлог. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Докладвам ви и преписка с вх. № 

МИ-27-57/06.02.2024 г., с която е постъпило искане за изплащане на 

възнаграждение от ОИК – Луковит. Документирано е едно 

заседание, на което са присъствали председател, трима зам.-

председатели, един секретар и петима членове. На заседанието е 

прекратен мандатът на общински съветник и е обявен за избран 

следващият от листата.  

Поисканата сума, за която имаме контролен лист и 

счетоводна справка, е на стойност 711,55 лв. с осигурителните 

вноски.  
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Предлагам да одобрим изплащането на поисканото 

възнаграждение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Благодаря. Докладвам преписка с 

вх. № МИ-27-183-2/12.02.2024 г. във връзка с по-рано постъпили със 

същия номер с индекс 1 и без индекс за изплащане на 

възнаграждение за дадено дежурство във връзка с процесуално 

представителство на председателя на ОИК – Сунгурларе, в размер 

общо на 86,45 лв. 

Предлагам да бъде одобрено изплащането на това 

възнаграждение за процесуално представителство. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Следващата преписка е с вх. № МИ-

27-69/15.02.2024 г., което е уточняващо към писмото с вх. № МИ-27-

191-1/05.02.2024 г. от ОИК – Николаево, с което е представено 

искане за изплащане на дадени дежурства и проведено едно 

заседание.  
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На заседанието, проведено на 27 ноември 2023 г., са 

присъствали двама зам.-председатели, секретар и трима членове.  

Представените документи са с искане за изплащане на 

дежурства за датите 15-и, 16-и, 17-и, 20-и и 21 ноември 2023 г. 

Предлагам да бъде одобрено по следния начин: за 15 ноември 

да бъде изплатено за председател като процесуално 

представителство; за 20 ноември 2023 г. също на председател; за 16 

и 17 ноември 2023 г. на зам.-председател и двама от членовете и на 

21 ноември под формата на дежурство на всичките представени: 

председател, двама зам.-председатели, секретар и още 4 членове, тъй 

като са представяли материали. 

Общата сума съгласно изготвената справка и отразеното в 

контролния лист е на стойност 1576,05 лв. 

Предлагам да бъде одобрена по този начин. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по предложението на господин Георгиев. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 3 

(Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Севинч Солакова). 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам ви и преписка с вх. № 

МИ-27-64/12.02.2024 г., придружена с всички документи и справка 

за проведени две заседания на ОИК – Несебър, и дадени общо 

13 дежурства. Дежурствата и заседанията са през периода 18 януари 

– 9 февруари 2024 г. 

Първото от дежурствата е на секретар и член, следващото на 

28 януари от зам.-председател, секретар и член; след това има 

няколко дежурства във всеки от дните от 30 януари до 7 февруари 

включително на по един представител на ОИК – секретар, трима 

членове, зам.-председател, отново член, отново зам.-председател и 

секретар и член, а на дежурствата, дадени на 8-и и на 9-и съответно 
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са участвали: на 8 зам.-председател, секретар и член, а на 9 февруари 

2024 г. са участвали зам.-председател и член във връзка със 

съответни действия по прекратяване пълномощия на кмет, за което 

вече имаше и произнасяне на Централната избирателна комисия. 

Общата сума, която се предлага в резултат на тези действия 

на  ОИК и нейните членове, е в размер на 2739,80 лв. 

Предлагам да бъде одобрено това искане. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

 

Колеги, ще продължим заседанието с доклад по точка втора: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ИЗМЕНЕНИЕ И 

ДОПЪЛНЕНИЕ НА РЕШЕНИЕ № 2940-МИ ОТ 18 ЯНУАРИ 2024 Г. 

НА ЦИК. 

Госпожо Солакова, заповядайте с проекта на решение. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, проектът на решение за 

допълнение на Решение № 2940/18.01.2024 г. за определяне на 

възнагражденията касае изпълнение на една наша идея още от 

предходни избори – тя се зароди още на националните избори за 

районни комисии, в случая е за общински избирателни комисии, да 

се предвижда допълнително възнаграждения за периода на 

подготовка на материали за обучение, самото обучение на 

секционните избирателни комисии, участието при предаването на 

книжата, както и при тяхната подготовка, приемането на 

документите, протоколите от секционните избирателни комисии и 

подготовката за предаването им в Централната избирателна комисия 
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– да бъде определено едно допълнително възнаграждение за тези 

дейности. 

По принцип Централната избирателна комисия при 

определяне на възнагражденията на ОИК с Решение № 2940 е имала 

предвид обема на работа, вида на изборите, за които се определя 

съответният размер, естеството на работа, опитът, който имаме в 

годините, включително и регистрираното и демонстрирано 

отношение на общинските избирателни комисии при произвеждане 

на общите местни избори. 

В случая с проекта на решение предлагам да допълним точка 

2 като създадем т. 2.1 и предвидим допълнително възнаграждение, 

както е посочено в определен размер за първи и за втори тур, като 

текстът в скоби отпада. Обсъдено е на работна група. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания и предложения по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2991-МИ/20.02.2024 г. 

Продължаваме с точка четвърта. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с оглед приетото решение за 

сведение ви докладвам вх. №№ МИ-15-181/16.02.2024 г.; МИ-15-

166/13.02.2024 г., МИ-15-154-1/09.02.2024 г.; МИ-15-

155/07.02.2024 г.; МИ-15-154/07.02.2024 г. и МИ-15-144/02.02.2024 г. 

Във вътрешната мрежа се намират няколко писма до 

компетентни прокуратури във връзка с получените резултати от 

проверката в ГД ГРАО за гласуване повече от един път във втория 

тур на изборите на 5 ноември. 
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Докладвам ви и предлагам да гласуваме анблок до Районна 

прокуратура – Видин, Софийска районна прокуратура, Районна 

прокуратура – Перник, Районна прокуратура – Кюстендил. Това са 

писмата, които на работна група обсъдихме и решихме да сезираме 

компетентните районни прокуратури. 

Предлагам да ги гласуваме заедно. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: В тази връзка и пак с оглед и на 

обсъденото на работна група предлагам да изпратим до кмета на 

община Дулово, област Силистра писмо, с което да поискаме – аз 

съм предвидила и ви предлагам заверени копия от списъка за 

допълнително вписване на придружителите съгласно Приложение № 

79-МИ от изборните книжа, за две секции с посочени номера на 

секциите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, предлагам ви да изпратим 

писмо до Печатницата на БНБ и да поискаме информация за това 

дали имат възможност да осигурят изработка на ролки със 
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специализирана хартия като диаметърът на шпулата съответства на 

изискването на производителя на машините. 

Със същото писмо, позовавайки се на това, че при 

произвеждане на частичните и нови избори за кметове на 10 март 

2024 г. Централната избирателна комисия ще предаде машините и 

устройствата за видеонаблюдение. При изготвяне на графика да бъде 

съобразено това обстоятелство, включително да посочим кои 

общински избирателни комисии ще получат машини за гласуване и 

да помолим предаването на тези бюлетини да бъде осъществено в 

петък, на 8-и, по възможност. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания и предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 15 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието, като ще продължим след 

срещата с Министерството на външните работи. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия – 13 членове сме в 

залата. 

Продължаваме с доклади в точка четвърта по дневния ред: 

Доклади по административни преписки. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, две докладни записки, 

свързани с изпълнение на указание от министъра на финансите – вх. 

№ ЦИК-09-42/20.02.2024 г. и ЦИК-09-41 също от 20 февруари тази 
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година. Става въпрос, на първо място, за предложение за 

финансиране на капиталови разходи на Централната избирателна 

комисия за месец март. Предложението е да изпратим писмо с 

попълнен макет, в който включваме одобрените като допълнителни 

средства по бюджета на Централната избирателна комисия 

капиталови разходи за месец февруари, а за месец март да уведомим 

Министерството на финансите, че не се предвижда и не са 

планирани за одобрение средства за капиталови разходи в ЦИК. 

В изпълнение на указание ДР-1 от 13 февруари 2024 г. и по 

ПМС за изпълнение на държавния бюджет, предвидените средства 

по бюджета на Централната избирателна комисия са разпределени 

по месеци. Предложението е да бъде изпратена тази информация до 

Министерството на финансите с приложения макет по образец. 

Предлагам да ги гласуваме едновременно. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, само за сведение вх. № ЦИК-

04-16/20.02.2024 г. От Министерството на финансите сме получили 

указания във връзка с бюджетната процедура за изготвяне на 

прогнозите за периода 2025 – 2027 г. Ще бъде предоставено за 

сведение и изпълнение на главния счетоводител. 

Докладвам вх. № НС-04-01-3/16.02.2024 г. То е свързано с 

докладна записка от 16 февруари тази година във връзка с 

организиране на приемането на документи от гласуването извън 

страната от Министерството на външните работи, където се 

съхраняваха до момента тези изборни книжа от произведените 

избори на 2 октомври 2022 г. 
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С това писмо ни уведомяват за списъка на лицата, които са 

ангажирани с предаването на документите.  

В тази връзка по докладна записка с вх. № ЦИК-09-

40/16.02.2024 г. предлагам да определим служители от 

администрацията, които да подпишат приемо-предавателния 

протокол, а именно господин Румен Цачев, ръководител звено 

„Правна дейност“, както и Донка Димитрова – архивист. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения и изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, Централната избирателна 

комисия с протоколно решение от 17 октомври е одобрила разход в 

размер на 3096 лв. за закупуване на 100 броя архивни кутии. 

С докладна записка с вх. № ЦИК-09-39/16.02.2024 г. се 

представя информация, както и приложена фактура за изработка и 

доставка на 100 броя архивни кутии на стойност 3096 лв. 

Представен е и контролен лист за извършен предварителен 

финансов контрол. Получени са архивните кутии в Централната 

избирателна комисия. 

Предлагам да одобрим плащането по приложената фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 
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СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, по искане на Централната 

избирателна комисия в петък, 16 февруари 2024 г., бяха доставени 

ролките – един палет, от Печатницата на БНБ, който съдържа 

1008 броя ролки със специализирана хартия за машинно гласуване. 

С вх. № МИ-26-9/16.02.2024 г. е представен приемо-

предавателен протокол, за който ние определихме Румен Цачев да 

подпише за Централната избирателна комисия – за сведение. 

Докладвам ви представени два екземпляра на приемо-

предавателни протоколи – вх. № ЦИК-99-14 и с индекс 1 от 

16 февруари 2024 г.  

За Централната избирателна комисия приемо-предавателният 

протокол е подписан от главния счетоводител за получаването на 

документите в изпълнение на сключен договор с „АМРИТА“ ООД. 

Предлагам да гласуваме предоставянето на един екземпляр от 

приемо-предавателния протокол на Изпълнителя по договора. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Докладвам ви за запознаване вх. № 

ЦИК-00-58/19.02.2024 г. – писмо от Държавна агенция „Архиви“, 

дирекция „Централен държавен архив“.  

Уведомяват ни, че през 2024 г. ще бъде извършена основна 

проверка по спазването на Закона за националния архивен фонд, 

подзаконовите нормативни актове по прилагането на закона, както и 

всички указания на Държавна агенция „Архиви“ във връзка със 

съхранението, организацията на работа с документи в Централната 

избирателна комисия. За целта предлагат да се проведе среща „с Вас 

или упълномощено лице“. Проверката ще се осъществява в 

присъствието на наш служител, който да осигурява достъпа и да 
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оказва съдействие на длъжностното лице от Централния държавен 

архив, което отговаря за поверената му институция. Докладвам ви го 

за запознаване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стоянова, 

заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, връщам на доклад по-рано в 

заседанието докладвах за запознаване докладната записка относно 

изготвените документи за откриване на процедура по възлагане на 

обществена поръчка с предмет: „Предоставяне на преводачески 

услуги за нуждите на Централната избирателна комисия“. 

Необходимостта от откриването на тази процедура е във връзка с 

изтичащия срок на настоящия договор, който изтича на 22 март тази 

година. 

Предлага се да бъде открита процедура с основен предмет 

преводачески услуги за нуждите на Централната избирателна 

комисия с преводи от български на английски език и обратно – 

писмени и устни, също така в обхвата на предмета да влиза и 

преводи от други чужди езици от и на извън английския в случай на 

възникнала необходимост за Централната избирателна комисия. 

Направена е финансова обосновка за определяне на 

максималната прогнозна стойност на обществената поръчка, като са 

взети предвид разходваните средства през последните 12 месеца, 

тоест за миналата година. Също така и тези, които са използвани 

през 2019 г., когато също са били произвеждани избори за 

Европейски парламент, тъй като в този период се налага по-

интензивно ползване на преводачески услуги. Взет е предвид и 

индексът на инфлация. Според финансовата обосновка е предложена 

максимална стойност 40 хиляди лв. без ДДС. 

Предлага се срок за изпълнение на обществената поръчка, да 

до достигане стойността на договора от 40 хил. лв. без ДДС, но не 

повече от 24 месеца. 
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Към докладната записка са представени справка за 

извършените преводачески услуги за периода 2018 – 2023 г., 

съответните стойности, както и обем на извършените услуги.  

В моя папка са сканирани документите, приложени към 

докладната записка, които представляват документацията по така 

подготвената процедура за обществена поръчка, включително вътре 

се намира и текст на решение относно откриването на тази 

процедура: предлага се да бъде гласувано това решение, с което да 

се открие възлагане на обществена поръчка чрез събиране на оферти 

с обява по реда на чл. 186 – 189а от Закона за обществените поръчки 

с посочения вече от мен предмет при максимална прогнозна 

стойност 40 хил. лв. без ДДС в срок не повече от 24 месеца; със 

същото решение да бъде одобрена обява и документация за 

обществената поръчка, като обявата ще бъде съставена като текст 

при одобряване на това решение, предвид че следва да се вземат 

параметрите от така одобрената документация, като предложението 

е крайният срок, посочен в обявата за подаване на оферти, да бъде 

6 март 2024 г. Тези дати са налични и в индикативен график, който 

също е сканиран и е наличен в моя папка. 

Също така съгласно предлаганото решение за откриване на 

тази процедура да бъдат определени за отговорни длъжностни лица 

старши юрисконсулт Елена Хайдушка и главен юрисконсулт 

Милена Радославова от дирекция „Администрация“ на Централната 

избирателна комисия, които да създадат в Централизираната 

автоматизирана информационна система обществената поръчка и да 

осъществяват дейностите, свързани с провеждането на обществената 

поръчка. Това е предложението за решение относно откриване на 

тази процедура. 

В  допълнение на доклада наличен е и контролен лист за 

извършване на предварителен контрол от финансовия контрольор 

преди поемане на задължение във връзка с това предложение за 

откриване на процедурата. Това е предложението за гласуване на 

това решение. 
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Същото е във файла, който е приложение към докладната 

записка. Там се намира и текстът на решението. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания, ако имате предложения по някои от проектите на 

документи. Тази обществена поръчка е включена в Графика на 

обществените поръчки за 2024 г. 

Подлагам на гласуване одобряване на документацията за 

откриване на обществената поръчка и проекта на решение, както е 

предложен. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – 1 (Ерхан Чаушев). 

Решението е № 2992/20.02.2024 г. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

Министерството на електронното управление с вх. № НС-04-

1/20.02.2024 г. относно съхранението на видеоархива от 

видеонаблюдението от изборите за народни представители на 

2 април 2023 г.  

От Министерството твърдят, че са осигурил съхранението на 

видеоархива за една година, но нямали законово основание за това и 

предлагат Централната избирателна комисия да съхранява архива, 

като сключи договор с „Информационно обслужване“ АД. 

Предлагам да изпратим писмо до Министерството на 

електронното управление, с което да ги уведомим за законовите 

основания те да съхраняват видеоархива. 

Проектът на писмо е в моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на отговор има ли предложения? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 14 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – 1 (Любомир Георгиев). 

Господин Томов, заповядайте в точка четвърта. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, във връзка с някои 

процедурни проблеми при взимането на решения от последните 

заседания на Обществения съвет, които бяха обсъдени в работен 

порядък, предлагам да изпратим писмо до членовете на 

Обществения съвет. 

Писмото е качено във вътрешната мрежа в папка с моите 

инициали с проектен номер 9084. 

Моля да го видите и ако го приемете, да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да се 

запознаете с проекта на писмото. 

Има ли предложения по текста? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – 1 (Георги Баханов). 

Колеги, преминаваме към точка пета. 

Господин Чаушев, заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: С вх. № МИ-27-234/07.12.2024 г. сме 

получили искане от ОИК – Струмяни, по която преписка имаше 

дълги истории – да не си мислите, че е просто така. 

По преписката има счетоводна справка и контролен лист. 

Представени са и съответните документи, а именно за 

заседание, проведено на 5 декември 2023 г. от председател, зам.-

председател, секретар и пет членове; на 14 ноември 2023 г. 

председател, 4 зам.-председатели, секретар и четирима членове – тук 
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става въпрос за дежурства – носили са документи към съда и 

обратно; на 15 ноември 2023 г. е дадено дежурство от председател 

относно процесуално представителство; на 16 ноември 2023 г. също 

от председател; на 17 ноември 2023 г. е дадено дежурство от 

председател, зам.-председател и секретар; на 24 ноември 2023 г. е 

дадено също дежурство от председател; на 27 ноември 2023 г. – 

дежурство от председател; 29 ноември 2023 г. отново дежурство, 

дадено от председател, зам.-председател и член; на 4 декември 2023 

г. от председател, зам.-председател и член. 

Предлагам да одобрим на ОИК – Струмяни, сумата от 

2465,50 лв. със съответните осигуровки.  

Документите със съответните счетоводни справки и 

контролен лист са налице. 

Предлагам да им изплатим исканата сума. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Господин Баханов, заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Благодаря Ви, госпожо Председател. 

Докладвам ви едно отлежало искане с вх. № МИ-27-

230/06.12.2023 г. от ОИК – Поморие, с придружително писмо. Тъй 

като имаше малки несъответствия, се беше наложило уточнение.  

Искането е от 6 декември 2023 г. и съпроводено с пет броя 

справки за извършена работа, брой заседания, брой дежурства, 

разпореждане на административен съд по административно дело, 

протоколи от съдебни заседания, протоколи за приемане и предаване 

на книжа в община Поморие – като приложения. 
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Изготвена е счетоводна справка и контролен лист от 

счетоводството на Централната избирателна комисия.  

Общата сума, която следва да се изплати, е на стойност 

5486,25 лв. за проведени от ОИК – Поморие, пет заседания и дадени 

седем дежурства в различен състав.  

Тъй като някои от дежурствата бяха в по-голям състав от 

двама или трима членове на ОИК – Поморие, смятам да ви запозная 

накратко с това какво са извършили.  

На 7 ноември 2023 г. е дадено дежурство от председател, 

секретар, двама зам.-председатели и член, на което са изготвили 

приемо-предавателен протокол за предаване на устройства от 

видеонаблюдение и видеозаснемане на община Поморие; приемо-

предавателен протокол за предаване на изборни книжа за 

съхранение от общинската администрация по опис; приемо-

предавателен протокол за получаване на изборни книжа от 

общинската администрация във връзка с разпореждане по адм. дело 

на Административен съд – Бургас. Основанията са съгласно 

Решение № 2902-МИ от 16 ноември 2023 г. Колегите имат и график 

на дежурствата, като всички са описани в последната графа в 

таблицата „график дежурства“.  

На 8 ноември 2023 г. сме отказали да им изплатим дежурство, 

предлагам да им откажем, тъй като на тази дата е проведено и 

заседание, така че съгласно практиката на Централната избирателна 

комисия, когато има заседание, не се изплащат дежурства. Така 

също и предложеното от тях заплащане за дежурство, дадено на 

23 ноември 2023 г., също предлагам да не им се изплати, тъй като на 

същата дата е проведено и заседание. 

На 9 ноември 2023 г. е дадено дежурство за подготовка и 

заверка на копие на изборни книжа за предаване в Административен 

съд – Бургас, от трима зам.-председатели, председател и един член. 

На 10 ноември 2023 г. е проведено заседание, на което са 

присъствали председател, четирима зам.-председатели и четирима 

членове, на което са взели решение за подготовка на заверени копия 
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на решение за регистрация на кандидати – няколко вида решения, в 

изпълнение на разпореждане на Административен съд – Бургас. 

Приложен е протокол от заседанието. 

На 11 ноември 2023 г. е дадено дежурство от председател, 

зам.-председател и 3 членове относно подготовка на заверени копия 

пак от решение, решение за регистрация на кандидати отново в 

изпълнение на разпореждане по административен дело по описа на 

Административен съд – Бургас. 

На 13 ноември 2023 г. е проведено заседание от председател, 

четирима зам.-председатели и трима членове относно определяне на 

лице, което ще бъде включено в състава на съдебно-техническа 

експертиза по административното дело, което изчетох преди малко. 

На 16 ноември 2023 г. е проведено заседание, на което са 

присъствали председател, четирима зам.-председатели и трима 

членове, относно упълномощаване на членове на ОИК – Поморие, 

които да присъстват при отваряне за достъп до помещение, в което 

се намират изборни книжа и упълномощаване на членове на ОИК – 

Поморие, които да присъстват по време на работата на вещите лица 

за извършване на експертиза по адм. дело на Административен съд – 

Бургас. 

На 18 ноември 2023 г. е дадено дежурство от трима зам.-

председатели – извършили са присъствие при отваряне и достъп до 

помещение, в което се съхраняват изборни книжа, както и при 

затваряне на помещението, и присъствие по време на работата на 

вещи и извършването на експертиза по адм. дело по описа на 

Административен съд – Бургас. 

На 20 ноември 2023 г. е дадено дежурство от тримата зам.-

председатели, които са присъствали при отваряне на помещение, в 

което се съхраняват изборни книжа и при затваряне на 

помещението, както и присъствие по време на работата на вещите 

лица и извършването на експертизата по адм. дело на 

Административен съд – Бургас. 
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На 23 ноември 2023 г., както ви казах, няма да им изплатим 

дежурство, само заседанието, на което са присъствали председател, 

четирима зам.-председатели и четирима членове, на което са 

упълномощили лице, което да замества длъжността „секретар“ на 

ОИК – Поморие. В тази връзка искам да ви кажа, че заявлението е 

подписано от председател и зам.-председател. Отказваме да 

изплатим дежурството на 23.11.2023 г. – предложението ми е. 

На 24 ноември 2023 г. е дадено дежурство от трима зам.-

председатели и двама членове на ОИК – Поморие, за запознаване 

със съдебно-счетоводна експертиза по дело № 2032/2023 г. по описа 

на Административен съд – Бургас. 

Последното дежурство е дадено на 4 декември 2023 г. от 

председател, трима зам.-председатели и двама членове за 

подреждане и архивиране на старите книжа, непредадени в архива 

на община Поморие и връщане в архива по протокол на СИК № 009. 

Приложени са доста на брой документи в това число 

протоколи от съдебни заседания, разпореждания, приложен е график 

за дежурствата, като дежурствата са от 9,00 ч. до 13,00 ч. и от 13,00 

ч. до 17,00 ч. – явно това е наложило и в такъв състав да са дадени 

дежурствата, за които искат заплащане. 

С оглед на изложеното, уважаеми колеги, предлагам да 

изплатим посочената сума от 5486,25 лв. с осигурителните вноски за 

проведените заседания и дадени дежурства от ОИК – Поморие. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 
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ГЕОРГИ БАХАНОВ: С вх. № МИ-27-238-2/06.02.2024 г. 

искане за изплащане на възнаграждение на членовете на ОИК – 

Ветово. Към преписката има контролен лист и счетоводна справка. 

Общата сума е на стойност 285,95 лв. за дадено дежурство от 

трима зам.-председатели и един член в изпълнение на служебните 

задължения и извършените от тях действия съгласно Раздел VII от 

наше Решение № 2902. 

Предлагам да им бъде изплатена исканата сума. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по това предложение? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия и насрочвам 

следващото за четвъртък, 22 февруари 2024 г., от 10,30 ч. Благодаря 

ви. 

(Закрито в 17,10 ч.) 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 


